
Beslutslista NNFK för verksamhetsåret 2023. 

 
230301 Vid behov så kontaktas valberedning för fyllnadsval av suppleant till revisor. 

230301 Godkänner Jans förslag om att ansöka om pengar till lokala aktiviteter från NNFK. Styrelsen 
beslutar att titta vidare på ett ramverk för hur pengar ska ansökas. 

230301 Beslutar att avstå jaktprov efter avslag på markansökan i Rundhögen 14 april. 

230301 Skyttar får reseersättning boende och middag med hjälp av provledning. 

230301 Styrelsen beslutar att skickar in planering om FP/SM höst i Jämtlandsfjällen under åren 2023-
2025 och meddelar FAPUR. 

230301 Domarelever får en halv domargåva. 

230301 K-G kollar med Jan Andersson om han vill agera NNFKs ombud på Jägareförbundets Årsmöte. 
NNFK står för omkostnader. 

230301 Caroline Wallin får i uppdrag om at köpa in en skrivare. 

230301 Keramikripor delas ut till pristagare vid alla jaktprov. 

230301 Beslut om att gå vidare med förslag om skrivelse till Lst ”Till Länsstyrelsen i Jämtlands län 
angående jakt, hundträning och prov på renbetesland”. Undertecknas ordf. Svensk Bretonklubb, ordf. 
Nedre Norra fågelhundsklubben för brittiska stående fågelhundar och ordf. Svenska Vorstheklubben 

 

230322 Fjällträning till hösten ska delas upp på olika marker, förslag: Handölsdalen, Edsvik, Glen, 
Tännäs och Storlien. 

230322 "Generaler" för FP/SM 2023. Jan Svensson och Kerstin Frändegård 

230322 Kerstin funderar på vilka marker som ska sökas för FP/SM. 

 

230420 Sponsorgruppen bjuds in till nästa styrelsemöte. 

230420 Sparkontot på ca 100 000:- bedöms som en lämplig buffert och behålls i nuvarande storlek. 

230420 Skyttar och domarelev får en halv domargåva. 

230420 planerad verksamhet skickas till FA/PUR så snart som möjligt.  

230420 Markgruppen kommer att bjudas in till styrelsemöte en gång i kvartalet. 

230420 Maria köper in graverade glasmedaljer och glas som pris vid klubbmästerskapen i apport och 
skytte. 

230420 Norbeth ansvarar för klubbdagen och Mikael hjälper till. 

230420 Elin lägger ut en frågar via Facebook forum efter hjälp med uppdatering av hemsidan. 

230420 Lena kontaktar SKK för att få svar på deras hållning gällande GDPR. 

230420 Maria Frågar Kerstin om hon vill närvara på möte med Studiefrämjandet 3/5 



230420 K-G åker på FA,s årsmöte och NNFK står för resekostnaden. 

230524 Lena L ber Pär Grönlund ta kontakt med markupplåtare ang. Storlien marken. 

230524 Beslut att jaktprovsansvarig skickar in ansökan om Vinter SM 2027 (plats Jämtlandsfjällen) 

230524 Kerstin och Maria får i uppdrag att undersöka vad som gäller kring nya Statuter samt lämna 
förslag på nya statuter. 

230524 Lena kollar upp med Magasinet keramik gällande muggar till KM i skytte. 

230524 Inget lotteri på klubbdagen, satsar på ett större till Västgård Game Fair 

230524 Lena L tar kontakt med jaktprovsansvarig gällande oklarheter i jaktprovstablå. 

230524 Elin E tar fram ett förslag till infofolder om NNFK 

230524 Kerstin F kontaktar Stefan Sandnes om att hålla fjällträning Tännäs i stället för Kajsa W 20 
augusti. 

230524 K-G mailar Johan gällande vad som räknas som jaktmannadagar. 

230524 Maria mejlar inbjudan till klubbdagen enl. medlemslista. 

230525 Maria tar kontakt med ny hemsidesansvarig och lämnar över. 

 

230614 I annonser ska det tydligt framgå att vi offentligt publicerar startlistor med namn. 

230614 Beslutar att jaktprovsansvarig ska ansöka om Pointerklubbens huvudprov hösten 2024 

230614 Maria, Norbeth och KG får i uppdrag att implementera nya anmälningssystemet för jaktprov 

230614 Uppdrag till sponsorgruppen att fokusera på sponsorer till utställningar, huvudprovet och 
lotterier 

230614 Elin Eriksson undersöker förutsättningar att via facebook uppmärksamma våra sponsorer 

230614 Sandra Bodlund har styrelsens förtroende att administrera ett Instagramkonto om hon själv 
administrerar det 

230614 Caroline får i uppdrag att köpa in 50st muggar till domargåvor 

230614 Kerstin undersöker om Johan och Helga Fredholm vill ansvara för prov på Särvfjället 

230614 KG meddelar FA att huvudprov kommer att hållas i Edevik 

230614 Kerstin kollar med Johan och Helga om de kan ansvara för ev. träning på ES1 

230614 Tavla från Eva Brydigam ska användas som pris till årets unghund.  

230614 Lena skickar ett formellt tack från styrelsen till Eva Brydigam för ovan. 

230614 Material till Västgård. Elin skickar korr till styrelsen på foldern, när korr är godkänt begär hon 
in offert, utifrån det beslutar vi hur många vi trycker. 

230808 Margareta Bygdestål avgår som jaktprovsansvarig och Maria K tar vid samtidigt som Maria 
avsäger sig uppdraget som sekreterare. 



230808 Lena L blir ny sekreterare med stöd av Mikael för Teamsinbjudningar och Jimmy vid digitala 
signeringar. 

230808 Maria får i uppdrag att ta fram förslag till jaktprovstablå för 2024. 

230906 Maria får uppdraget att kontrollera om vi kan ta ut en förhöjd avgift vid efteranmälan. 

230906 Elin undersöker om Sandra eller Stina vill arrangera lotteri under SM och Fjällpokalen. 

230906 KG pratar ihop sig med Leif om att träffa representant för Länsstyrelsen där vi framför våra 
synpunkter på gällande system för bokning av marker. 

230906 Martina (hemsidesansvarig) kommer bjudas in till nästa möte för att stämma av vem som 
kanaliserar informationen som ska publiceras på hemsidan. 

230906 Kerstin frågar Pernilla om hon vill hjälpa till att plocka fram information om de olika engelska 
stående raserna. 

230906 Jimmy kontrollerar huruvida NNFK kan rekommendera personer till domarutbildning. 

231004 Lena pratar med Fredrik Ekedahl om att ha en träff med kommissarierna för att få ett 
utlåtande gällande hur de upplevt det nya anmälningssystemet. 

231004 Synpunkter som ska tas upp på möte med länsstyrelsen gällande samebyarna och 
hanteringen av markerna skickas till KG. 

231004 Kerstin skickar info till hemsidesansvarig om vilken info som ska läggas ut gällande SM och 
Fjällpokalen 

231004 Lena pratar med Sandra i sponsorgruppen gällande vad deras uppdrag innebär 

231004 Mössor och sittunderlag som finns i lager ska finnas till försäljning under utställning i Järpen. 

231004 Jimmy kollar med Niklas Köhler om de ska ta uppdraget att sköta kontakten med Samebyar 
och Länsstyrelse. 

240110 Jimmy sköter all kommunikation med Länsstyrelsen samt kontakten med Helga gällande 
inbetalning av hundavgifter till Länsstyrelsen. Elin uppdaterar jaktprovsmallar enl. beslutet. 

240110 Mikael frågar Jan Svensson om han vill hålla ett föredrag i 20 min om foder. 

240110 Ingen provledning till Gräftåvallen, Mikael pratar med Kristina gällande kommissarie 

240110 Elin pratar med sponsorgruppen om sammanställning inför årsmöte. 

240110 KG pratar med Lena om uppdaterad årsmötesinformation via webben. 

240110 Vi tackar markägare muntligen eller genom webb och avstår från att skicka gåvor, om tillfälle 
uppstår så bjuds de på middag vid prov. 

240110 KG återkopplar till Helga ang. förslag till budget 2024 

240110 Karats vandringspris tilldelas Kerstin Frändegård för evigt. 

240110 Klubben tackar för nytt vandringspris som instiftas 2024 av Härjedalsguiderna via Maria 
Köhler. Maria fotograferar priset och ser till att det kommer till Caroline.  

240110 Lena fotar nya priset för Årets unghund som läggs upp på hemsidan. 



240110 En grupp för hantering av utställningar behöver tillsättas. 

 

 


